
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 9. ledna 2023 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Eliška Matušková, Ing. 
Zuzana Gojná  
Omluveni: prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., Ing. Petr Bělina, Ph.D.  
 
č. j.: akred/0002/23 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

elektrotechniky a informatiky. 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

chemicko-technologické. 
4. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2022. 
5. Odpověď Fakulty zdravotnických studií na výzvu RVH k podání vysvětlení nově 

zjištěných skutečností ve věci řízení o udělení vnitřní akreditace navazujícího 
magisterského studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví. 

6. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených NAÚ v průběhu roku 
2022. 

7. Aktualizace znění směrnice č. 01/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních 
programů na Univerzitě Pardubice. 

8. Obsahová struktura Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností UPCE za rok 2022. 

9. Různé. 
10. Závěr 

 
 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky 
a informatiky. 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, seznámila přítomné členy se změnami méně závažného 
charakteru realizovanými ve studijních programech Fakulty elektrotechniky a informatiky, konkrétně 
v uskutečňování bakalářských studijních programů Automatizace a Informační technologie. Změny 
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byly projednány fakultní radou studijních programů a svým zařazením odpovídají směrnici č. 1/2022 
Příprava, změny a hodnocení studijních programů na Univerzitě Pardubice. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-
technologické. 
Prof. Molková stručně představila podstatu nezávažných změn v uskutečňování dvou navazujících 
magisterských studijních programů Fakulty chemicko-technologické – Hodnocení a analýza potravin 
a Materials Chemistry. Změny byly projednány fakultní radou studijních programů a svým zařazením 
odpovídají směrnici č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů na Univerzitě 
Pardubice. 
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
4. Evaluace plnění projektu Národní plán obnovy za rok 2022.  
Prof. Molková stručně shrnula náplně jednotlivých částí projektu Národní plán obnovy a seznámila 
přítomné členy se závěrečnou zprávou plnění cílů projektu za období roku 2022. Povinnost RVH 
každoročně evaluovat stav realizace jednotlivých cílů projektu vychází ze zadávací dokumentace 
projektu. K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnocení stavu realizace 
projektu Národního plánu obnovy Univerzity Pardubice za období 1. 3. 2022 – 30. 11. 2022. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Odpověď Fakulty zdravotnických studií na výzvu RVH k podání vysvětlení nově zjištěných 
skutečností ve věci řízení o udělení vnitřní akreditace navazujícího magisterského studijního 
programu Organizace a řízení ve zdravotnictví. 
Prof. Molková připomněla přítomným členům problematiku spolupráce Fakulty zdravotnických studií 
(dále jen „FZS“) s Univerzitou obrany (dále jen „UNOB“) na realizaci společného studijního programu 
Organizace a řízení ve zdravotnictví a stanovisko Národního akreditačního úřadu (dále jen „NAÚ“) 
k žádosti o akreditaci tohoto studijního programu. RVH na základě zpětvzetí žádosti o akreditaci výše 
uvedeného studijního programu ze strany UNOB požádala vedení FZS o doplnění informací týkajících 
se studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví akreditovaného v rámci vnitřní akreditace 
a určeného k uskutečňování FZS. Členové RVH byli seznámeni se zněním odpovědi od FZS 
v dostatečném předstihu před jednáním prostřednictvím sdíleného úložiště.  
Prof. Molková přednesla hlavní body odpovědi fakulty. Prof. Fusek předložené informace dále doplnil. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Bylo konstatováno, že se jedná o profesně zaměřený navazující magisterský studijní program, 
který je zároveň regulován Ministerstvem zdravotnictví. Členové RVH se shodli, že považují odpověď 
fakulty za dostatečnou. 
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Přítomní členové se rovněž shodli, že je třeba požadovat po FZS postup v procesu habilitace kmenových 
zaměstnanců. RVH požaduje doložení existence studijních opor pro druhý ročník kombinované formy. 
Prof. Čapek zdůraznil, že v poslední době dochází v procesu posuzování akreditačních spisů k poměrně 
častému rozporu mezi názorem RVH a stanoviskem NAÚ. Vyslovil proto doporučení provést interní 
audit týkající se personálního zabezpečení studijních programů a příslibů personálního rozvoje 
uvedených v žádosti o institucionální akreditaci a v jednotlivých akreditačních spisech. Výsledky 
zmíněného auditu budou spolu s vyjádřením jednotlivých fakult podkladem analýzy naplnění cílů 
personálního rozvoje ve vztahu k sebehodnotící zprávě v rámci řízení o udělení institucionální 
akreditace a sebehodnotícím zprávám fakult v rámci akreditačních řízení studijních programů. 
Problematika bude předmětem následujících jednání RVH. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení bere na vědomí vyjádření Fakulty zdravotnických studií k výzvě ve věci 
doplnění informací k žádosti o akreditaci navazujícího magisterského profesně zaměřeného studijního 
programu Organizace a řízení ve zdravotnictví a požaduje kontrolní zprávu obsahující doložení 
existence studijních opor pro druhý ročník kombinovaného studia do 31. srpna 2023. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
6. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených NAÚ v průběhu roku 2022. 
Prof. Molková seznámila přítomné s přehledem kontrolních zpráv odeslaných na Národní akreditační 
úřad v průběhu roku 2022 a stanoviskem NAÚ k jednotlivým zprávám. Prof. Molková v souvislosti 
s projednáváním tohoto bodu také informovala o výzvě NAÚ k vysvětlení a doložení schvalovací 
dokumentace u studijních programů akreditovaných v rámci institucionální akreditace. Dále 
informovala o usnesení Rady NAÚ týkající se doporučení, aby akademicky zaměřené bakalářské studijní 
programy byly garantovány minimálně pracovníkem s vědecko-pedagogickou hodností „docent“. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
 
7. Aktualizace znění směrnice č. 01/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů 
na Univerzitě Pardubice. 
Prof. Molková připomněla znění směrnice č. 1/2022 Příprava, změny a hodnocení studijních programů 
na Univerzitě Pardubice, která byla schválena v loňském roce a mimo jiné také definuje minimální 
standardy pro akreditaci studijních programů UPCE. Prof. Čapek zmínil, že v určitých oblastech 
považuje za vhodné zpřísnění těchto minimálních standardů pro posuzování žádostí o akreditaci 
studijních programů UPCE. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Fusek, doc. Doležel, Ing. Matušková, 
prof. Čapek, doc. Myšková. V rámci diskuse byla mimo jiné diskutována problematika 

• personálního vyčerpání některých fakult v případě zpřísnění standardů týkajících se garantů 
studijních programů,  

• možných benefitů zpřísnění spočívající v redukci počtu realizovaných studijních programů 
na UPCE a ve zvýšení motivace pro kvalifikační růst akademických pracovníků UPCE. 

Aktualizace směrnice bude diskutována na dalším jednání RVH, členové RVH byli požádáni o přípravu 
návrhů standardů, které by bylo vhodné pro prostředí UPCE definovat přísněji. 
 

8. Obsahová struktura Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností UPCE za rok 2022. 
Prof. Čapek informoval přítomné členy o probíhající přípravě návrhu struktury zprávy o vnitřním 
hodnocení kvality činností UPCE, kterou by vedení univerzity mělo dokončit v průběhu měsíce ledna. 
Návrh struktury zprávy bude součástí podkladů pro únorové jednání RVH. Ve zprávě budou využity 
ukazatele ze strategického záměru UPCE 21+.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
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9. Různé. 
Prof. Molková připomněla povinnost UPCE zpracovat kontrolní zprávu k institucionální akreditaci 
pro oblast vzdělávání Ekonomické obory do konce června 2023. Fakulta ekonomicko-správní již návrh 
kontrolní zprávy zpracovala, byla ale požádána o doplnění a rozšíření obsahu kontrolní zprávy. 
Prof. Molková informovala o konání informační schůzky pro členy odborných komisí RVH k procesu 
vnitřního hodnocení kvality, které se mohou zúčastnit také členové RVH.  
Prof. Molková navrhla, aby se v průběhu roku 2023 uskutečnilo společné jednání RVH a odborných 
komisí, členové RVH souhlasili. 
Prof. Čapek informoval o chystaném rozšíření počtu členů RVH od 1. května 2023. V současné době 
probíhá diskuse s fakultami o nových členech RVH a o vhodnosti členství funkcionářů fakult a univerzity 
v RVH. 
 
10. Závěr. 
Prof. Molková upozornila, že na únorové jednání se připravuje dokončení procesu vnitřního hodnocení 
kvality prvních 12 studijních programů. Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast na jednání, popřál 
všem příjemný start do nového roku a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 9. ledna 2023 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


